
Bestyrelsesmøde d. 22.11.2023 
 

Tilstede: Heidi, Mogens V. Jan, Peer O. Malou og Per Worm 

 
1. "Portvin og Fællessang" har søgt om underskudsdækning på 1.200 kr. 
2. Forslag fra Mogens J. om at have en kalender på hjemmesiden. Og, for at hverve flere 
medlemmer til foreningen, at gå en runde i byen og samle medlemmer. 
3. Forslag fra Peer Olsen om at lave jule/vinter-belysning på Huset Askman-gavlen. 
4. Forslag fra Peer Olsen om at erhverve domænenavnet huset-askman.dk 

5. Juletræstænding d. 3. dec. 
6. Nytårsarrangement. 
7. Motorvejsgruppen foreslår medlemskab af Borgerforeningen.dk 
 
Ad. 1: Vi dækker underskuddet i ”Portvin og fællessang”. 
Ad. 2: Rigtig gode idéer. Heidi aftaler nærmere med Mogens J. om at gå en tur. Heidi skaffer en liste over 
medlemmer. 
Peer opretter en kalender på hjemmesiden. Skriv til ham på web@bjergsted.dk, hver gang der sker noget i 
byen. 
Ad. 3: Vi giver grønt lys til at købe noget lys der kan sættes op ved Huset Askman. 
Ad. 4: Det gør vi. Peer sørger for at det sker. 
Ad. 5: Der bliver lavet juleværksted og købt juletræ. Bestyrelsen skal stå for æbleskiver, gløgg, og 
børnegløgg. 
Ad. 6: Vi laver et nytårsarrangement i Huset Askman, hvis det kan lade sig gøre til den tid. Ellers bliver det i 
Musikhuset. 
Ad. 7: Motorvejsgruppen vil gerne, at vi melder os ind i borgerforeningen.dk. Det koster 1.500 kr. om året. 
Vi beslutter at tage spørgsmålet op på generalforsamlingen. 
 
Eventuelt: 
Malou undersøger, som medlem af landdistriktsudvalget, om der kan skaffes midler til udvikling af Surfsøen 
m.m. 
Kalundborg kommune skal i løbet af den kommende tid bestemme, hvor de skal placere vedvarende 
energianlæg. 
 
Ref. Mogens V. 

mailto:web@bjergsted.dk

